

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 23-04-2026 10:15:48 AM Subject: The Subscription Period for Islamic Sukuk Issuance	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 23-04-2026 10:15:48 AM الموضوع: مدة الإكتتاب بالصكوك الإسلامية بصيغة المضاربة
please be informed that the subscription period for the Islamic Sukuk issuance of Bindar for Islamic Finance Company (PLC) will be ten (10) working days. Starting of the morning of Sunday, 26/04/2026, and conclude on the evening of Thursday, 07/05/2026. This follows the approval of the Sharia Supervisory Board No. (4/2026), issued during its meeting held on 31/03/2026, and the ratification of the Board of Commissioners of the Jordan Securities Commission No. (4/2026), issued during its meeting held on 07/04/2026. The issuance has been registered as Islamic Sukuk based on the Mudaraba structure, and the issuance prospectus has been approved for an offering of one thousand (1,000) Sukuk units for public subscription, with a total nominal value of ten million (10,000,000) Jordanian Dinars, in accordance with the attached public offering announcement	يرجى العلم بأن مدة الإكتتاب بالصكوك الإسلامية الخاصة بشركة بندار للتمويل الإسلامي م.ع.م عشرة (10) أيام عمل، تبدأ إعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2026/4/26 وتنتهي مساء يوم الخميس الموافق 2026/5/7. وذلك بعد إجازة هيئة الرقابة الشرعية المركزية رقم (2026/4) والمتخذة في جلستها المؤرخة بتاريخ 2026/3/31 و 2026/4/1 وعن موافقة مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية بقراره رقم (2026/4) المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ (2026/4/7) على تسجيل الصكوك الإسلامية بصيغة المضاربة وإنفاذ نشرة الإصدار المتعلقة بعرض (1,000) ألف صك للإكتتاب عن طريق العرض العام الموجه للجمهور بقيمة إجمالية مقدارها عشرة ملايين (10,000,000) دينار أردني، وحسب إعلان العرض العام المرفق
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad